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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lehet 9 százalékos, vagy még alacsonyabb az 
szja kulcsa?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön a múlt héten tartotta szokásos év eleji tájékoztatóját. A Kormányinfóra számos hírportált, 
újságot meghívtak, azonban voltak olyan újságok, amelyek nem jutottak be a tájékoztatójára, 
azonban olyan kérdéseket akartak önnek feltenni, amelyek valóban közérdeklődésre számot 
tartanak.

Engedje meg, hogy – mivel a feltett kérdésekre adandó válasza engem is érdekel- ezeket a 
kérdéseket az újságok helyett én tegyem fel önnek.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Miniszterelnök úr évekkel ezelőtt kifejezte óhaját, hogy egy számjegyű legyen a személyi 
jövedelemadó kulcsa. Eddig erre nem került sor, de a pénzügyminiszter nemrég bejelentette, 
hogy 2021-ben változhat az szja mértéke. Mikor lehet 9 százalékos, vagy még alacsonyabb az 
szja kulcsa? 

Budapest, 2020. január 15.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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